



FENWICK

Food Hall

FENWICK FOOD HALL

WILLKOMMEN IN DER SENSATIONELLEN FENWICK FOOD HALL

Welcome to the sensational Fenwick Food Hall

Seit Mitte Oktober gibt es in Newcastle eine neue Topadresse für alle Feinschmecker und Gourmets: Die neugestaltete Fenwick Food Hall. Auf einer Verkaufsfläche von insgesamt 1'200m² hat das englische Traditionsgeschäft seine Lebensmittelabteilung neu erfunden.

Die seit Jahren bestehende Lebensmittelabteilung des Departement Stores wurde in ein modernes Essenserlebnis auf Gourmetniveau verwandelt. Das erweiterte, vielfältige Angebot reicht nun von südostasiatischem Street Food, einer reichen Auswahl an Meeresfrüchten mit Austernbar, einem mediterranen Restaurant mit Tapas und Pizzas und einem modernen Bistro bis hin zu einem eigenen Café mit Patisserie. Arbeitsplatten aus verschiedenen Marmorsteinen an den Frischetheken unterstützen mit ihrer Helligkeit und Reinheit sowohl den frischen Look als auch das edle Design des neuen Konzepts. In der Weinabteilung mit eigener Bar konnte durch die Verwendung von Hölzern, Altmessing und Wandfliesen aus gebranntem Lavastein eine warme und einladende Atmosphäre geschaffen werden.

Der Umbau wurde in 6 Monaten umgesetzt. Das Design stammt von Cada, der Ladenbau von Schweitzer Project.

Since the middle of October there is a new top destination for all gourmets in Newcastle: the redesigned Fenwick Food Hall. On a total sales area of 1'200m² the English traditional store has reinvented its food department.

The long-established food hall of the department store was transformed into a modern gourmet food experience.

The expanded, varied product range offers anything from South East Asian street food, a wide selection of sea food with an oyster bar, a Mediterranean restaurant serving tapas and pizzas and a modern bistro to an own café with a patisserie.

Countertops made of different marble stones at the fresh counters support the fresh look with their brightness and purity as well as the classy design of the new concept.

In the wine department with an own bar a warm and welcoming atmosphere was created through the use of timbers, old brass and wall tiles made of burnt lava stone.

The reconstruction of the area was done within six months. The design comes from Cada, the shopfitting was done by Schweitzer Project.

Build by Schweitzer Project.







DELICATESSEN

DELICATESSEN

DELICATESSEN





Today's Specials
Seared Sea Bream 14
Mushy Steaks 14-50
Seared Salmon 16-30
Seared Pork Tenderloin, Citrus,
Garlic & Lemon 17
Mussels 18
Creamy Carbonara
Bitter 0

SALTWATER
FISH COMPANY

Today's Catch
Sea Bream
Salmon
Tuna
Mussels



We think retail!

Schweitzer Project | Industriezone 7/9 | I-39025 Naturns | T +39 0473 670 670
info@schweitzerproject.com | schweitzerproject.com
